

26 August 2026

26 أغسطس 2026

Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange

Abu Dhabi, UAE

المحترمين

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Disclosure- Resolution of the Board of Directors of Abu Dhabi National Energy Company PJSC ("TAQA") regarding delisting of the Company from Abu Dhabi Securities Exchange

الموضوع: إفصاح - قرار مجلس إدارة شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع ("طاقة") بشأن إلغاء إدراج الشركة من سوق أبوظبي للأوراق المالية

With reference to the subject above, we hereby notify Abu Dhabi Securities Exchange that the Board of Directors of Abu Dhabi National Energy Company PJSC ("TAQA" or the "Company") has on 25 August 2026, resolved as follows:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحيطكم علمًا بأن مجلس إدارة شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع ("طاقة" أو "الشركة") قد أصدر بتاريخ 25 أغسطس 2026 القرارات التالية:

1. Following the completion of the mandatory acquisition (squeeze-out) by Abu Dhabi Power Corporation PJSC ("ADPC") of all remaining shares in the Company, as confirmed by Abu Dhabi Depository LLC on 13 August 2026, ADPC has become the sole shareholder of the Company, holding 100% of the Company's issued share capital.
2. Acting pursuant to the authority granted to the Board of Directors under Special Resolution 4 approved at the General Assembly meeting held on 21 July 2026, the Board has resolved to delist the Company and all of its shares from the Abu Dhabi Securities Exchange (ADX), with effect from the date of receipt by the

1. بعد إتمام عملية الاستحواذ الإلزامي من قبل شركة مؤسسة أبوظبي للطاقة ش.م.ع ("مؤسسة أبوظبي للطاقة") على جميع الأسهم المتبقية في الشركة، والذي تم تأكيده من قبل شركة أبوظبي للإيداع ذ.م.م بتاريخ 13 أغسطس 2026، أصبحت مؤسسة أبوظبي للطاقة المساهم الوحيد في الشركة، وتملك 100% من رأس مال الشركة المصدر.

2. استنادًا إلى الصلاحيات الممنوحة لمجلس الإدارة بموجب القرار الخاص رقم (4) الذي تمت الموافقة عليه في اجتماع الجمعية العمومية المنعقد بتاريخ 21 يوليو 2026، قرر مجلس الإدارة إلغاء إدراج الشركة وجميع أسهمها من سوق أبوظبي للأوراق المالية، وذلك اعتبارًا من تاريخ حصول الشركة على جميع الموافقات

برج المقام، مربعة سوق أبوظبي العالمي، جزيرة المارية، ص. ب. 55224، أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة، هاتف: +971 2 691 4900 فاكس: +971 2 691 4666

Al Maqam Tower, Abu Dhabi Global Market Square, Al Maryah Island, PO Box 55224, Abu Dhabi, United Arab Emirates, Tel: +971 2 691 4900 Fax: +971 2 691 4666

taqa.com

Company of all regulatory approvals which may be required in the United Arab Emirates.

3. The Board has further resolved to authorise any member of the Board of Directors of the Company, the Company's Board Secretary or any person authorised by the Board of Directors, to take all steps, execute all documents, and do all things necessary or desirable to effect and complete the delisting, including submitting the required applications, payment of applicable fees and issuance of notifications to ADX, the Capital Market Authority, and any other relevant regulatory authority.

التنظيمية التي قد تكون مطلوبة في دولة الإمارات العربية المتحدة.

3. كما قرر مجلس الإدارة تفويض أي عضو من أعضاء مجلس إدارة الشركة، أمين سر الشركة، أو أي شخص يفوضه مجلس الإدارة، باتخاذ جميع الخطوات وتوقيع جميع المستندات والقيام بكل ما هو ضروري أو مرغوب فيه لتنفيذ وإكمال إلغاء إدراج الشركة وأسهمها من سوق أبوظبي للأوراق المالية، بما في ذلك تقديم الطلبات اللازمة وسداد الرسوم المستحقة وإصدار الإخطارات إلى سوق أبوظبي للأوراق المالية وهيئة سوق المال وأي جهة رقابية أخرى ذات صلة.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Mohammad Adnan Sharafi
Secretary to the Board of Directors



محمد عدنان شرفي
أمين سر مجلس الإدارة